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Abstract (en)
The carrier (1) has several molded recesses (12) to hold cups. Interlinking elements on opposite long sides of the carrier are formed for connection
to a second carrier. The elements each have a grip part on one side acting with a retainer edge on the other side. The grip part is a holder bracket
and engages over a projection (21) on a holder surface (20) on the edge. Interconnected elements are locked together by locking elements, and
supports (35) on both long sides secure the carrier against tilting.

Abstract (de)
Getränketräger (1) für Becher mit mehreren in Reihe angeordneten Formvertiefungen (12) als Aufnahme für Trinkbecher, die sich zwischen
einer oberen Ebene (14) und einer unteren Ebene (13) erstrecken, wobei an gegenüberliegenden langen Seiten Verkettungselemente (2)
angeordnet sind, die zur tragenden Verbindung mit einem zweiten Getränketräger (1') ausgebildet sind. Damit ist es ermöglicht, zwei (oder mehrere)
Getränketräger so miteinander zu verketten, daß ein verbundener Getränketräger mit größerem Fassungsvermögen für vier (oder sechs oder mehr)
Getränkebecher entsteht. <IMAGE>
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